
Zápis školské rady při organizaci  

Gymnázium a Střední průmyslová škola elektrotechniky a informatiky, Frenštát 

pod Radhoštěm, příspěvková organizace 

Datum: 12. 10. 2023 v 16.00 

Místo: ředitelna školy 

Přítomni: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D., Ing. Jan Rejman, PharmDr. Lucie Gajdušková, 

Mgr. René Gráf, Mgr. Zuzana Otáhalíková, Ing. Jiří Trinkewitz + ředitel školy Mgr. 

Richard Štěpán, 

Omluven: - 

 

Program jednání:  

1. Přivítání 

2. Seznámení s průběhem voleb 

3. Volba předsedy školské rady 

4. Volba místopředsedy školské rady 

5. Pověření zapisovatele a ověřovatele zápisu 

6. Projednání a schválení výroční zprávy školy 

7. Informace o zahájení školního roku 2023/2024 

8. Stavební akce a připravované projekty 

9. Diskuze 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání ŠR zahájil a vedl ředitel školy. 

Ad 1) Ředitel školy zahájil jednání ŠR a přivítal přítomné. 

Ad 2) Ředitel školy seznámil přítomné s průběhem řádných voleb členů školské rady 

Ad 3) Školská rada volila předsedu školské rady, navržen byl Ing. Jiří Pospíšilík 

Ph.D., návrh byl schválen -viz usnesení 

Ad 4) Školská rada volila místopředsedu školské rady, navržena byla PharmDr. Lucie 

Gajdušková, návrh byl schválen -viz usnesení 

Ad 5) Ředitel školy pověřil zapisovatelem jednání ŠR Mgr. Zuzanu Otáhalíkovou, ŠR 

hlasováním schválila ověřovatelem zápisu Ing. Jana Rejmana. 

Ad 6) ŠR projednala a schválila výroční zprávu školy 2022/2023. 



 

Ad 7) Ředitel školy seznámil školskou radu se zahájením školního roku. Informoval o 

změnách v počtech žáků, motivačních workshopech a organizací školního roku  

Ad 8) Ředitel školy informoval členy ŠR o aktivitách školyapojení školy do projektu 

TPA, přípravách stavby CLS a o přípravách realizace stavby nové sportovní haly, 

projektech z IROP a OPST, mezinárodních projektech Erasmus +, projektech 

zjednodušeného financování OP JAK. Ředitel školy a pan Ing. Jan Rejman 

informovali školu o přípravě revitalizace přilehlého parku Osvobození, rekonstrukci 

vedení plynu a o dalších etapách revitalizace sídliště Školská čtvrť. 

Ad 9) Proběhla diskuze týkající se výhledu cen energií a financování provozu školy. 

Ředitel školy vysvětlil současné úspory a predikci pro další rok. Proběhla diskuze 

ohledně harmonogramu projektů a časového sladění stavebních prací školy a města 

Frenštát pod Radhoštěm.   

 

Usnesení: Školská rada 

č.1 schvaluje Ing. Jirího Pospišilíka Ph.D. předsedou školské rady – 5/0/1  

č.2 schvaluje PharmDr. Lucii Gajduškovou místopředsedkyní školské rady – 5/0/1 

č.3 pověřuje Mgr. Zuzanu Otáhalíkovou zapisovatelem – 6/0/0 

č.4 schvaluje Ing. Jana Rejmana ověřovatelem zápisu. – 6/0/0 

č.5 schvaluje výroční zprávu školy na rok 2022/2023 - 6/0/0 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Otáhalíková ……………………………………… 

 

Ověřil: Ing. Jan Rejman ………………………………………….. 

 

Předseda: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D. ……………………………….. 

 


